

Le Meridien Pyramids Hotel & SPA

Phone: 0233773388

Address: Remaya Square, Kafr Nassar, Al Haram, Giza Governorate

## SALADS

## السلطات

<b>Chef's Chicken Salad (H)</b> Mixed lettuce leaves, strips of steamed chicken breast, celery, raisins and Emmental cheese Balsamic dressing.	12 0	سلطة دجاج الشيف تتكون من أوراق الخس المشكلة شرائح من صدور الدجاج زبيب جين امتال بقدونس بلسمك صوص
<b>Feta Mint Salad (H)</b> Mixed lettuce, watercress, beetroot and feta cheese, red radish and chopped mint.	100	سلطة النعناع بالفيتا الخس مع الجرجير و البنجر و جين فيتا و فجل احمر و النعناع
<b>Niçoise Salad (H)</b> Lettuce, tuna, potatoes, green beans, tomato, anchovy's, black olive, egg, Olive oil and lemon dressing	12 0	سلطة نسواز خس ، تونه ، بطاطس ، فاصوليا خضراء طماطم ، انشوجة، زيتون أسود و البيض تقدم مع صوص الليمون و زيت الزيتون
<b>Mixed Salad (H, V)</b> Mixed salad leaves, watercress, cucumber, carrots, red radish, mushrooms, sweet corn, fresh herbs with lemon and olive oil dressing.	95	سلطة مشكلة تتكون من الخس ، الجرجير ، الخيار ، الجزر ، الفجل الأحمر ، المشروم و الذرة والأعشاب الطازجة مع صوص الليمون و زيت الزيتون

## SOUPS

## الشوربه

<b>Mushroom Soup</b> Mushroom soup, topped with cream and croutons.	75	شوربه المشروم شوربه المشروم مغطاه بالكريمة و قطع التوست المحمر
<b>Tomato Basil Soup (H, V)</b> Topped with fresh pesto	75	شوربه الطماطم بالريحان مغطاه بالريحان الطازج
<b>Soup of the day</b>	75	شوربه اليوم ساندويتش & الوجبات الساخنة

## SANDWICH & SNACK BOARD

<b>Chicken and Cheese Ciabatta</b> Ciabatta spread with butter topped with tomato, cucumber, smoked chicken, gouda cheese served cold or gratinated. Accompanied with side salad, balsamic dressing	13 0	شيباتا الدجاج و الجبن شيباتا بالزبد و مغطاه بالطماطم و الخيار و الدجاج المدخن و جبن جودا، تقدم باردة أو دافئة يقدم مع سلطة بصوص البلسمك
<b>Shepherd's Pie (V)</b> upon request: vegetables instead of meat Minced meat with potato puree gratinated Served with side salad, balsamic dressing	12 0	شيفيرد باي قطيرة محشوة حسب اختياركم من الخضراوات أو اللحمه مع البطاطس المهروسة تقدم مع سلطة جانبية بصوص البلسمك بطاطس أو أرز شرقي أو خضار سوتيه
<b>Portion of French fries or Oriental Rice or Sautéed Vegetables</b>	35 32	قطعتين عيش توست

## Toast (02 Pieces)

All prices are in Egyptian Pounds, inclusive of taxes and service charges.

Please inform your order taker of any allergy or special dietary requirements that we should be made aware, when preparing your menu request  
نرحب باستفسارات عملائنا الذين يرغبون في معرفة ما إذا كان أي الأطباق تحتوي على مكونات معينة  
يرجى ابلاغ الشخص المسئول عن تلقي الطلبات عن وجود أي حساسية أو متطلبات غذائية خاصة، ينبغي الإفصاح عنها عند أعداد قائمة الطعام الخاصة بك

Healthy dish ( H ) – Vegetarian ( V )

<p><b>Smoked Salmon Sandwich</b> Ciabatta spread with artichoke tapenade Topped with smoked salmon, watercress, cucumber, dill yoghurt, capers and onion. Served with side salad, balsamic dressing</p>	170	<p>ساندوتيش السلمون المدخن شيباتا بالخرشوف مغطاة بالسلمون المدخن و الجرجير و الخيار و الشيت بالزباى و الكبير و البصل يقدم مع سلطة جانبية بصوص البلسمك</p>
<p><b>Club Sandwich</b> Triple decker club sandwich with chicken, eggs, cheese, tomato and lettuce Served with French fries</p>	140	<p>كلوب ساندوتيش سندوتيش مكون من ثلاث طبقات دجاج و البيض و الجبن و الطماطم و الخس يقدم مع البطاطس المقلية</p>
<p><b>Grilled Cheese &amp; Tomato Panini</b> Panini bread spread with fresh pesto filled with tomato, mozzarella, parmesan, oregano and grilled. Served with side salad, balsamic dressing</p>	120	<p>جين مشوي &amp; طماطم بانيني خبز البانيني بالريحان الطازج محشو بالطماطم و الموزاريلا و بالبرميزان و التوابل يقدم مع سلطة بصوص البلسمك</p>
<p><b>Spinach and Ricotta Crepe</b> Gratinâtes Herb crepe filled with a mix of spinach and ricotta, Served with side salad, balsamic dressing</p>	100	<p>سبانخ و ريكوتا كريب كريب بالأعشاب جريناتيد محشو سبانخ و جين ريكوتا يقدم مع سلطة جانبية بصوص البلسمك</p>
<p><b>Mushroom Croque</b> Toasted sandwich filled with sautéed mushrooms, smoked turkey and melted cheese Served with side salad, balsamic dressing</p>	100	<p>مشروم كروك ساندوتيش محشو مشروم سوتيه و لحم الرومي مدخن و الجبن يقدم مع سلطة بصوص البلسمك</p>
<p><b>Salmon Quiche</b> Oven baked salmon and vegetable quiche, Served with side salad, balsamic dressing</p>	120	<p>سلمون كيش سلمون مطهى بالفرن مع كيش الخضراوات يقدم مع سلطة بصوص البلسمك</p>
<p><b>Quiche Lorraine</b> Traditional oven baked bacon and cheese quiche, Served with side salad, balsamic dressing</p>	120	<p>كيش لارين التقليدى باللحم مع الجبن بالفرن تقدم مع سلطة بصوص البلسمك</p>
<p><b>Lasagna</b> Gratinâtes/ beef and vegetables lasagna</p>	35	<p>لازانيا لازانيا الخضراوات باللحم البقرى</p>
<p><b>Ice Cream Scoop</b></p>	50	<p>الأكلير المميز حسب اختياركم من الفراولة الشوكولاتة، الفانيليا، القهوة</p>
<p><b>SIGNATURE ÉCLAIR</b> Choice with: Strawberry, Chocolate, Vanilla, Coffee</p>		

All prices are in Egyptian Pounds, inclusive of taxes and service charges

جميع الأسعار بالجنيه المصري شاملة الخدمة و الضرائب

We welcome inquiries from customers, who wish to know where any dishes contain particular ingredient,  
Please inform your order taker of any allergy or special dietary requirements that we should be made aware, when preparing your menu request

نرحب باستفسارات عملائنا الذين يرغبون في معرفة ما إذا كان أي الأطباق تحتوي على مكونات معينة

يرجى ابلاغ الشخص المسئول عن تلقي الطلبات عن وجود أي حساسية أو متطلبات غذائية خاصة، ينبغي الإفصاح عنها عند أعداد قائمة الطعام الخاصة بك

Healthy dish ( H ) – Vegetarian ( V )